
Folketingets Sundhedsudvalg har den 2. december 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 225 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Ander-
sen (S).

Spørgsmål nr. 225:

’’Ministeren bedes oplyse, hvor mange medicinmisbrugere, der skønnes at 
være i Danmark, og hvilken type medicin disse misbrugere oftest er afhængige 
af.”

Svar:
Jeg har til brug for besvarelsen anmodet Sundhedsstyrelsen om en udtalelse. 

Sundhedsstyrelsen oplyser, at der ikke foreligger data, der kan danne grund-
lag for et skøn over, hvor mange personer der har et lægeordineret ikke-
rationelt forbrug af morfika.

Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens oplysninger. 
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